
Z A P I S N I K

sastavljen dana 13.09.2023. godine na sjednici Upravnog vijeća Dječjeg vrtića Pčelica
Bisag.

Sjednicu je sazvao predsjednik Upravnog vijeća Stjepan Šafran putem elektroničke
pošte Pozivom KLASA: 601-01/23-01/76, URBROJ: 2186-181-23-1 od 11.09.2023. godine.

Sjednici su prisutni članovi Upravnog vijeća:
1. Stjepan Šafran, predsjednik,
2. Marija Šafran Tir, potpredsjednica,
3. Marko Futač, voditelj zapisnika,
4. Andreja Podoljnjak.

Ostali prisutni:
1. Martina Hrupec, ravnateljica.

Na sjednici  nije prisutna članica Vijeća Ana Marija Vrščak, koja je opravdala svoj
izostanak.

Sjednicu  otvara  predsjednik  Upravnog vijeća  Stjepan  Šafran,  konstatira  da  postoji
kvorum za donošenje pravovaljanih odluka i predlaže sljedeći dnevni red:

D N E V N I   R E D

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća,
2. Donošenje  Odluke  o  zasnivanju  radnog  odnosa  po  raspisanom  natječaju  za

zdravstvenu voditeljicu na određeno vrijeme,
3. Godišnje  izvješće  o  radu  Dječjeg  vrtića  Pčelica  Bisag  za  pedagošku  godinu

2022./2023.,
4. Godišnji  plan i  program odgojno-obrazovnog rada Dječjeg  vrtića Pčelica  Bisag za

2023./2024. godinu,
5. Ostala pitanja i prijedlozi.

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen.

Toč. 1)
Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Upravnog vijeća

Nema primjedbi na zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 24.08.2023. godine.
Predsjednik daje zapisnik sa sjednice održane 24.08.2023. godine na glasanje.

ZAKLJUČAK: Zapisnik sa sjednice Upravnog vijeća održane 24.08.2023. godine
je prihvaćen jednoglasno.

Toč. 2)
Donošenje Odluke o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju

za zdravstvenu voditeljicu na određeno vrijeme

Predsjednik poziva ravnateljicu da izvjesti Vijeće o rezultatima raspisanog natječaja.
Ravnateljica obavještava Vijeće da je na raspisani najtečaj pristigla jedna molba. Gospođa
Katija K. dostavila je svu potrebnu dokumentaciju te ravnateljica predlaže da se s njom sklopi
ugovor o radu za 6 sati rada tjedno na određeno vrijeme. Predsjednik dodaje da će se ugovor
sklopiti počevši s 01.10.2023. godine.



Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u
vezi ove točke dnevnog reda.

Predsjednik  daje  prijedlog  Odluke  o  zasnivanju  radnog  odnosa  po  raspisanom
natječaju za zdravstvenu voditeljicu na određeno vrijeme s Katijom K. na glasanje.

ZAKLJUČAK: Odluka o zasnivanju radnog odnosa po raspisanom natječaju za
zdravstvenu voditeljicu na određeno vrijeme s Katijom K. je prihvaćena jednoglasno.

Toč. 3)
Godišnje izvješće o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za pedagošku godinu 2022./2023.

Predsjednik poziva ravnateljicu  da obrazloži  ovu točku dnevnog reda.  Ravnateljica
obrazlaže da je Godišnje izvješće pregled rada Dječjeg vrtića u pedagoškoj godini, a među
ostalim  uključuje  provedene  projekte,  izlete  i  manifestacije,  pregled  provedbe  programa
predškole, folklornog programa i programa engleskog jezika, kao i pregled rada pedagoga,
zdravstvene voditeljice i ravnateljice. Doneseno Izvješće se šalje u Ministarstvo.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Nema pitanja ili primjedbi u
vezi ove točke dnevnog reda.

Predsjednik daje prijedlog Godišnjeg izvješća o radu Dječjeg vrtića Pčelica Bisag za
pedagošku godinu 2022./2023. na glasanje.

ZAKLJUČAK:  Godišnje  izvješće  o  radu  Dječjeg  vrtića  Pčelica  Bisag  za
pedagošku godinu 2022./2023. je prihvaćeno jednoglasno.

Toč. 4)
Godišnji plan i program odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag

za 2023./2024. godinu

Predsjednik poziva ravnateljicu  da obrazloži  ovu točku dnevnog reda.  Ravnateljica
obrazlaže da su u Godišnjem planu i programu navedeni okvirni projekti koji će se provoditi u
odgojnim skupinama. Projekti su formirani na temelju interesa djece. Fokus u srednjoj skupini
će biti na kulturnom životu, dok će starija skupina provoditi projekt „S ruksakom po svijetu”,
u sklopu kojeg se planira i mogući izlet. Uz te i druge projekte planiraju se izleti i kazališne
predstave, suradnja s drugim vrtićima i Osnovnom školom Bisag te edukacije za odgojitelje.

Predsjednik otvara raspravu o ovoj točci dnevnog reda. Potpredsjednica Marija Šafran
Tir  postavlja  pitanje  o  provedbi  programa  engleskog  jezika  u  novoj  pedagoškoj  godini.
Ravnateljica odgovara da će se program provoditi prijepodne u vrtiću.

Nema drugih pitanja ili primjedbi u vezi ove točke dnevnog reda, pa predsjednik daje
prijedlog Godišnjeg plana i programa odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića Pčelica Bisag
za 2023./2024. godinu na glasanje.

ZAKLJUČAK: Godišnji plan i program odgojno-obrazovnog rada Dječjeg vrtića
Pčelica Bisag za 2023./2024. godinu je prihvaćen jednoglasno.

Toč. 5)
Ostala pitanja i prijedlozi

Potpredsjednica  Marija  Šafran  Tir  postavlja  pitanje  o  napretku  prilagodbe  djece  u
vrtiću.  Ravnateljica  odgovara  da  je  prilagodba  postepen  proces  koji  ovisi  o  djetetu.
Ravnateljica opisuje situaciju prilikom prilagodbe i dodaje da je proces veliki stres za djecu i
roditelje.



Dovršeno u 18:40 sati.

Voditelj zapisnika     Predsjednik
    Marko Futač Upravnog vijeća

  Stjepan Šafran


